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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr. Varga
Mihály, nemzetgazdasági miniszterhez ,

„Figyeli-e a NAV a földvételi ajánlatokat? ”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy fővárosban élő , 1936-os születésű (így valószínűleg nyugdíjas) hölgy a Kamond Község hirdető
tábláján található földvételi ajánlatban 279,9 hektár területet szeretne megvásárolni 297,9 milli ó
forintért . Ugyanennek a hölgynek a közeli hozzátartozója 124,7 hektár területre 108 millió forinto s
vételi ajánlatot tett. Egy másik közeli hozzátartozó 289,8 hektárra tett 333,246 millió forintos vétel i
ajánlatot . Egy 1990-es születésű hozzátartozó - szentendrei, 24 éves lakos - 128,2 hektár területe t
vásárolna 112,2 millió forintért. Egy 1991-es születésű másik hozzátartozó pedig 122,3 hektár
területre tett 104,5 millió forintos ajánlatot . Ebből látszik, hogy egy fővárosi, illetve szentendrei
közösség összesen 939,2 hektárra 954,7 millió forintos vételi ajánlatot tett .

Miniszter úr a hatóság folyamatosan azt kommunikálja, hogy figyeli a magánszemélyek eladási ,
illetve vételi hirdetéseit, és szigorúan fellép, ha jövedelem eltitkolást tapasztal . Igaz-e ez a fokozott
figyelem az ilyen és ehhez hasonló ügyekre is?

Megtisztelő válaszait köszönöm!

Budapest, 2014. március 17 .
gos

zággyűlési kép iselő
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